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 V. Dinnissen 0481362179  1

Geachte D66-fractie en overige leden van de gemeenteraad,

Op 2 februari heeft u schriftelijke vragen gesteld over het schrappen van de nachtbussen in de 
nieuwe dienstregeling van vervoerder Breng. Met deze brief beantwoorden wij uw vragen.

1) Klopt het signaal dat de nachtbussen uit de dienstregeling geschrapt worden?
Ja, de provincie heeft als concessieverlener dit besluit genomen. Het openbaar vervoer staat 
onder enorme druk door het wegblijven van reizigers. Dit leidt tot zware verliezen voor de 
vervoerder. Hoewel zij gedeeltelijk worden gecompenseerd door de Rijk was het volgens de 
provincie nodig te snijden in het aanbod.

De provincie heeft vervoerder Breng de opdracht gegeven te kijken naar plekken waar het 
schrappen van aanbod het minst pijn doet. Met de sluiting van de nachthoreca was het overbodig 
geworden om de nachtbussen te laten rijden. Bovendien zijn de nachtbussen erg duur vanwege 
extra beveiliging en toeslagen voor chauffeurs. Dit, gecombineerd met het feit dat de nachtbussen 
altijd al ‘extra’ bovenop de dienstregeling waren, heeft de provincie doen besluiten de nachtbussen 
te laten vervallen. Dit om te voorkomen dat elders en op andere tijdstippen bussen moesten 
worden geschrapt.

Op het moment dat 85% van de reizigers weer terug is in het openbaar vervoer ontstaat een 
situatie dat de provincie opnieuw met vervoerder Breng gaat bespreken of de nachtbussen terug 
kunnen komen. Deze voorwaarde is in de nieuwe (nood) concessie met bijbehorende nieuwe 
voorwaarden zo opgenomen. 

2) Zo ja, welke acties is het college van B&W voornemens te nemen om de voorgenoemde 
schrapping tegen te gaan? 
We hebben een brief verstuurd naar de provincie met het verzoek om het besluit te heroverwegen. 
De brief is als bijlage toegevoegd.

3) Zo nee, wanneer wordt de nachtbussen dienstregeling dan weer hervat?
Zie beantwoording vraag 1.
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4) Wat is de mening van het college over de opheffing van bovengenoemde haltes voor lijn 33?
Deze vraag is bestemd voor het college van B&W van de gemeente Lingewaard. Buslijn 33 is 
geen nachtbus en rijdt niet in onze gemeente.

Hoogachtend,

burgemeester en wethouders,
de gemeentesecretaris,

P.J.E. Breukers

de burgemeester, 

R.P. Hoytink-Roubos


